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Јагодина, Београд - Спреман сам да се кладим да неће бити ништа од реконструкције
Владе Србије. Можда постоји идеја о смањењу броја министарстава, али сам сигуран да
до њене реализације неће доћи, јер чланови владајуће коалиције не могу да се договоре
који ресори треба да се укину.

  

Уосталом, не знам ни колико ће се уштедети ако Влада Србије буде мања за два или пет
министара - каже за Данас Драган Марковић Палма , лидер Јединствене Србије И
градоначелник Јагодине.

  

Који министар, по вашем мишљењу, најбоље ради свој посао?

  

- Не бих да издвајам појединачно, али ето, рећи ћу да су међу добрима Милутин
Мркоњић, Верица Калановић, Оливер Дулић, Ивица Дачић и Вук Јеремић. Оне који раде
лоше не желим да посебно помињем.

  

Да вам сада неко понуди министарско место, које бисте пожелели? 

  

- Немам амбиције да будем министар, али хоћу, када се следећи пут буде правила влада,
да видим ко су предложени министри. Шта су радили претходних петнаест година и да
ли су способни да обављају функцију на коју се бирају, да не бисмо дошли у ситуацију да
увозимо лук и јабуке, а да у продавницама нема млека. То је срамота над срамотама.
Подсећам, Јединствена Србија нема ниједног министра, ниједног директора јавног
предузећа и ми нисмо у власти.
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Имате ли понекад идеју да бисте понешто боље урадили од неког министра? 

  

Да, више пута сам тако нешто помислио.

  

Како гледате на спекулације да ће Ивица Дачић бити премијер?

  

- Он може да буде председник Владе Србије, али не сада, већ после парламентарних
избора. Као министар полиције започео је неке друге послове, а актуелни премијер
Мирко Цветковић одлично обавља свој посао.

  

Негодовали сте због тога што је геј активиста Борис Милићевић постао члан
Главног одбора СПС. Да ли је то нарушило односе са социјалистима? 

  

- То није пореметило наше односе, али могу да им кажем "срећно им било". Што се мене
тиче, ја никада нећу да прихватим геј бракове и никада нећу прихватити, без обзира на
коалицију, да се неки хомосексуалац кандидује за посланика. Њима нису угрожена
људска права и не желим да јавно демонстрирају своју различитост.

  

Опозиција је најавила митинг за наредну годину и изборе, па макар и на силу? 

  

- Они сматрају да нешто треба да раде и ја немам ништа против њиховог окупљања.
Међутим, мало је чудно што напредњаци сада траже промену Устава и смањење броја
посланика. Чини ми се да се иза тога крије београдизација и новосадизација Србије.
Ваљда свих 125 посланика, колико СНС сматра да треба да их буде, треба да дођу из
Београда и Новог Сада, а ја сам за то да сваки град има свог посланика. Уосталом,
напредњаци врло добро знају да ни сада, али ни убудуће, неће бити обезбеђена
двотрећинска већина за промену Устава, а о референдуму нема ни говора.

  

Шта мислите о ставу ЛДП и СПО да би требало мењати преамбулу Устава, посвећену
Косову? 
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- Најбоље, како они предлажу, да уопште заборавимо Косово...

  

Шта је на вас у овој години оставило најјачи утисак, а шта бисте најрадије да
заборавите? 

  

- Најрадије бих заборавио то што ове године нисмо добили статус кандидата за улазак у
Европску унију, али догодило се да смо постали кандидат за кандидата. Очекујем да ће
ЕУ у наредној години, будући да смо ми испунили све своје обавезе, да каже када ће
Србија коначно постати њен члан. За мене ће наредна година бити и година борбе
против беле куге и година запошљавања. Недостатак радних места је највећи проблем у
Србији и ми у Јагодини увелико радимо на уклањању тог проблема. Направили смо две
индустријске зоне, што свакако подразумева и велики број нових радних места.

  

Најавили сте долазак немачког МАН-а у Јагодину? 

  

- Јагодина је занимљива за инвеститоре. Разговори су у току, али јасно је да је власник
СТМ-а из Минхена Света Тодоровић, чија фирма склапа и монтира камионе и аутобусе
марке МАН, заинтересован да отвори сличну фабрику у Јагодини и да у њој запосли
неколико стотина људи. Питате се сигурно како ја успевам да окупим све те
инвеститоре, а ја вам кажем да могу да захвалим тридесетогодишњем искуству у
привреди које имам.

  

Издашни сте према грађанима Јагодине, као да нисте у Србији. 

  

- Ево, јуче је 2.000 студената добило по 4.000 динара за Нову годину. Већ две године,
800 трудница које нигде не раде сваког месеца добијају по 10.000 динара. Тако ће бити и
2011. године, а осим тога 1.300 старих и болесних људи добило је 2.000- 5.000 динара
помоћи. Усвојена је и одлука о једнократној помоћи од 3.000 евра супружницима који
први пут ступају у брак, а бар једно од њих има више од 38 година.
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Одакле вам новац за све те издатке? 

  

- Јагодина је једини град у којем чланови Градског већа примају нула динара, за разлику
од других где не зарађују мање од сто хиљада. За разлику од општина у којима
одборници примају и до 30.000 динара плату, овде је нула динара. Јагодина само на тај
начин уштеди 12 милиона месечно, што дајемо и за бесплатан превоз ђака и пензионера.
Нека не мисле грађани да сам ја направио Владу Србије и да ми они сада заузврат дају
паре. Све у Јагодини, и Аква парк и Музеј воштаних фигура и Зоо-врт, све је
направљено пре 2008. године.

  

Да ли сте задовољни средствима из буџета које ће Јагодина добити? 

  

- Јагодина, осим пара из буџета, има и изворне приходе. Колегама градоначелницима
препоручујем да не повећавају цене комуналних услуга. Јагодина то није урадила од
2006, како би грађани што лакше пребродили транзицију и економску кризу у земљи.
Цена вртића и воде није се мењала у Јагодини од 2004. године.

  

Због чега је досадашња народна посланица Јасмина Милошевић напустила ЈС? 

  

- Разлози су лични и породични.

  

Како гледате на оптужбе против Светлане Ражнатовић? 

  

- Цеца је јавна личност и новине свашта измишљају о њој како би повећале тираж. Ако се
против некога води истрага последњих пет или шест година, а у међувремену је
промењено толико влада и Цеца још није процесуирана, онда то значи да једноставно не
постоје материјални докази.

  

(Данас)
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